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بازديد وزير علوم، تحقيقات و فناوري از غرفه شوراي عالي عتف؛

 نقش شوراي عتف در پيشبرد اهداف كلان تحقيق و توسعه 
كشور حائز اهميت است

در شانزدهمين نمايشگاه دستاوردهاي پژوهش و فناوري؛

دكتر خوانساري از غرفه شوراي عالي عتف بازديد كرد

رقيه رضايي – وزير علوم تحقيقات و فناوري در بازديد از غرفه شوراي عالي علوم 
تحقيقات فناوري كش��ور در گفگويي اختصاصي با نشريه داخلي نمايشگاه دستاورد 
هاي علمي پژوهشي كشور، ضمن تاكيد بر جايگاه اين شوراي عالي، گفت: اين شورا، 
شورايي است براي سياستگذاري در زمينه هاي عوم، تحقيقات، فناوري كه متشكل از 
وزراي مختلف، روساي دانشگاه و نهاد هاي علمي، پژوهشي است كه در راس آن رئيس 

جمهور قرار گرفته است. 

دكتر فرهادي با بيان اهميت جايگاه شوراي عالي عتف، افزود: خوشبختانه در اين 
دوره و در زمان فعاليت دولت تدبير و اميد، جلس��ات اين ش��ورا به طور فعالانه برگزار 
مي شود و دولت بر تقويت آن اهتمام دارد. دكتر فرهادي سپس به تشريح ماموريت 
هاي اين شوراي عالي پرداخت و گفت: اين شورا، طرح هاي كلان ملي را تصويب مي 
كند،ضوابط و آئين نامه هاي تحقيقاتي و اولويت هاي ژ وهشي را تعيين مي كند. بدين 

ترتيب تنها مرجعي است كه در اين باره سياست گذاري مي نمايد.     

دكتر فرهادي در گفتگوي اختصاصي با نشريه داخلي نمايشگاه :

دولت بر تقويت شوراي عالي عتف اهتمام دارد

سرمقاله

 ترويج رويكرد علمي براي زندگي 
نادر كريمي جوني

تجاري سازي بزرگ ترين حلقه مفقوده در چرخه علمي كشور است. اكنون ديگر فراگيري 
علم براي علم و بهره گيري علم جهت توسعه مرزهاي علمي جهان چندان مقبول نيست. اينكه 
دانشمندي در محدوده اي و به دور از شهروندان و جامعه به مطالعه بپردازد و تحقيق كند، 
سرانجام نيز مشخص نباشد كه نتيجه همه مطالعات و تحقيقات قرار است به چه مصرفي 
برسد و چگونه اين تحقيقات زندگي جامعه و شهروندان را تحت تاثير قرار مي دهد، رويكردي 
مربوط به گذشته هاي دوردست و خارج از تمدن امروزي بشريت است.حتي در همين دهه هاي 
پيشين و اوايل قرون نوزدهم و بيستم، جهت گيري دانشمندان و پژوهشگران پاسخ دادن 
به پرسش هاي مطرح و معقول جامعه و شهروندان بود و نتايج آن از سوي همين جامعه و 
شهروندان به مصرف مي رسيد. اين فرآيند دقيقا بر مشتري مداري استوار است و ملاحظات 
پاسخ دادن به نياز جامعه- كه در اين جا مشتري را تشكيل مي دهد- را دربرمي گيرد. به 
اين ترتيب چند قرن است كه دنيا به رويكرد علم براي علم پايان داده و علم براي زندگي 
را جايگزين آن كرده است. بسياري از امكاناتي كه اكنون از آن استفاده مي كنيم، چه در 
زمينه هاي تجهيزات يا پزشكي و چه درباره بهبود شيوه هاي زندگي دقيقا نتيجه و محصول 
رويكرد نوين علمي جهان يعني علم براي زندگي است. با اين رويكرد حتي در علوم انتزاعي 
مانند علوم انساني كه ابعاد گوناگوني مانند فلسفه، جامعه شناسي و... را در برمي گيرد، همين 

مشتري مداري و توجه به نيازهاي معمول جامعه را مدنظر قرار مي دهد. 
ادامه در صفحه 2

دکتر وحید احمدی در مراسم تجلیل از آثار برگزیده: 
 مشكل پژوهش با زبان هنر حل می شود

مراسم تجليل از برگزيدگان و اهدای جوايز مسابقه 
سراسری آموزش و پژوهش و فناوری و نوآوری از نگاه 
عكاسان و كارتونيس��ت ها با حضور دبير كل شورای 
عالی علوم، تحقيقات و فناوری، دكتر وحيد احمدی، 
برگزار ش��د.در اين مراسم به سه اثر برتر درهر يک از  

دو بخ��ش، فن��اوری و نوآوری و آموزش و پژوهش در هر دو رش��ته عكس و كارتون و 
يک تا 3 اثر شايسته تقدير در هر دو بخش جوايزی اهدا شد. همچنين آثار برگزيده در 
كتاب مجموعه آثار برگزيده اين مسابقه منتشر شده و در اختيار صاحبان آثار و ساير 
علاقه مندان قرار گرفت. دكتر وحيد احمدی در اين مراسم از برگزاری اين مسابقه ابراز 
خرسندی كرد و گفت: مشكل اصلی پژوهش امروز، مشكلی فرهنگی است كه جز با 

زبان هنر و فرهنگ قابل حل شدن نيست.
به گزارش روابط عمومی شورای عالی علوم، تحقيقات و فناوری )عتف(، مراسم تجليل 
از آثار برگزيده و اهدای جوايز مسابقه سراسری آموزش و پژوهش و فناوری و نوآوری از 
نگاه عكاسان و كارتونيست ها روز گذشته، دوشنبه در سالن خليج فارس نمايشگاه بين 
المللی تهران و در حاشيه شانزدهمين نمايشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری برگزار 
شد. در اين جلسه دبير كل شورای عالی عتف، قائم مقام دبير كل و  دبير اجرايی مسابقه 

و  شورای عالی عتف، داوران هر دو رشته و صاحبان آثار برگزيده حضور داشتند.
ادامه در صفحه 2

صفحه 3

صفحه 3
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ترويج رويكرد علمي براي زندگي 
ادامه از صفحه یک

در اين علوم محققان، پژوهشگران و دانشمندان 
از طريق پي بردن به ذات انسان، باورها و رفتارهاي 
وي و رفت��ار و منش جامعه به عنوان يک موجود 
زنده، مي كوش��ند روش ه��ا و راهبرد هاي دقيق تر 
و مناس��ب تري ب��راي اداره جامع��ه و راهبري آن 

تدبير كنند.
اما در كشورمان به ويژه طي دهه گذشته رقابت 
بر سر تحقيق و ارائه پژوهش ها يا مقالات تحقيقاتي 
و ثبت آن در مراجع بين المللي به ش��دت افزايش 
يافته اس��ت. بس��ياري از محققان و اساتيد ايراني 
بدون توجه به نيازهاي جامعه و تنها براساس ذائقه 
و س��ليقه هاي جهاني مبادرت به تحقيق و نتايج 
تحقي��ق خود را به صورت مقال��ه ارائه مي كردند. 
روشن است كه اين مقاله ها در خارج از كشور مورد 
اس��تقبال واقع مي شد و رتبه علمي ايران در ارائه 
مقالات ارتقا مي يافت. يک نگاه بدبينانه در اين باره 
تصريح مي كند كه ارائه اين مقالات براساس سليقه 
و رويكردهاي مراجع بين المللي بيش از آنكه افزايش 
جايگاه و ارتقاي رتبه علمي كشورمان در جهان را 
هدف گرفته باشد، تس��هيل مهاجرت نخبگان و 

پژوهشگران فعال را مدنظر داشته است.
چنين رويكردي باعث شد بسياري از فعاليت هاي 
پژوهش��ي در ايران حتي به سمت پاسخ دادن به 
نيازهاي جامعه، تجاري س��ازي و مشتري مداري 
سوق پيدا نكند. به همين دليل اگرچه روي كاغذ 
در گزارش هاي مقالات كشور، جايگاه علمي ايران 
ارتقا يافته و از اين بابت موجبات مباهات و افتخار 
دولت و حكومت جمهوري اسلامي ايران را پديد 
آورده اما اين فعاليت ها حاصلي براي شهروندان و 
زندگي ايرانيان نداشته است. از اين رو بسياري از 
ناظران فعاليت هاي علمي، جايگاه حقيقي ايران در 
سپهر علمي دنيا را بلندمرتبه نمي دانند. اين ناظران 
مي گويند فعاليت هاي علمي ايران ناقص و ناتمام 
مانده و هيچ ثمره و نتيجه اي دربر نداشته، از اين 
رو اساس اجرا و پرداختن به اين فعاليت هاي علمي 

محل ابهام است.
حداقل طي زمامداري دولت تدبير و اميد اين 
حلقه مفقوده مش��اهده و ب��راي رفع آن تدابيري 

انديشيده شده است. 
رهبري نيز چند بار در همين رابطه توصيه هايي 
ايراد كرده و دس��ت اندركاران ذي ربط را به توجه 
به اين مهم فراخوانده اند. در س��خنراني آقاي وزير 
كه ديروز در مراسم افتتاحيه نمايشگاه ايراد شد، 
دكتر فرهادي به روش��ني اهميت تجاري س��ازي 
پژوهش هاي انجام شده را بيان و به اين ترتيب از 

رويكرد علمي براي زندگي دفاع كرد.
به اين ترتيب آن تاكيدهاي رهبر و تدابير دولت 
در كنار رويكرد و توجه آقاي وزير علوم، تحقيقات و 
فناوري اميدهايي را براي ورود پژوهش و محصولات 

آن به زندگي ايرانيان پديد آورده است.

سرمقاله

ادامه از صفحه یک
در ابتدای جلس��ه نماهنگی از  
آثار منتخب داوران برای حاضران 
پخش ش��د. س��پس دكتر مجتبی 
آقايی، دبير دبيرخانه اين مسابقه، 
ضمن اش��اره به اهميت پيوند هنر 
و پژوهش و نوآوری، گفت: استفاده 
از هنر عك��س و كاريكاتور كه هر 
دو خصلت های رسانه ای بسياری 
دارن��د، اين فرصت را  مهيا كرد تا 
با نگاه نقادانه و مس��تند س��از اين 
دو قس��م از هنر آشنا ش��ويم و از 
اب��زار بی پيرايه هن��ر برای تحليل 
عملكرد نظام علم و فناوری كشور 
بهره ببريم. او همچنين نس��بت به 
ادامه اين روند ابراز اميدواری كرد 
و اف��زود: فعاليت های اين چنينی 
می تواند از ظرفيت مستندس��ازی 
عكاس��ی برای ثبت و نگارش انبوه 
فعاليت های علمی و پژوهش��ی در 
كش��ور اس��تفاده كند. آقايی ادامه 
داد: ب��ا حضور مس��تمر عكاس��ان 
در مراك��ز علمی و پژوهش��ی قادر  
خواهيم بود تصوير ارزش��مندی از 
فعاليت های علمی و پژوهش��ی در 
اكثر نقاط كش��ور داشته باشيم. او 
همچنين به جايگاه ايران در رشته 
كارتون در جهان اشاره كرد و گفت: 
ما در كاريكاتور نيز رتبه چهارم را 
در جهان داريم و همنش��ينی اين 
ظرفيت با پژوهش می تواند ارتباط 
معن��اداری را بي��ن هنر و پژوهش 

ايجاد كند.
در ادام��ه مهن��دس مصطف��ی 

كاظم��ی، دبير اجراي��ی دبيرخانه 
ش��ورای عالی عت��ف، ضمن تاكيد 
بر فاصله دستگاه های سياستگذار 
درزمين��ه علم و فن��اوری با جريان 
های فرهنگ��ی و اجتماعی روزمره 
گفت: اغلب سياستگذاران از نتايج 
فعاليت های خود در جامعه مطلع 
نمی ش��وند و بنابراين اين مسابقه 
توانست اين پيوند را با نگاهی نقادانه 
و مستندساز ايجاد كند. او همچنين 
از تكرار اين مس��ابقه در آينده خبر 
داد و گفت: اس��تقبال بسيار خوبی 
از اين مس��ابقه انجام ش��ده است. 
او همچني��ن از انج��ام مذاكراتی با 
سازمان زيباسازی شهرداری تهران 
نيز خبر داد و گفت: از اين سازمان 
قول گرفته ايم كه از آثار منتخب بر 
روی بيلبوردهای شهر نيز استفاده 
كنند. كاظمی ابراز اميدواری كرد: 
در س��ال های آين��ده چنانچه اين 
مسابقه به صورت بين المللی برگزار 
شود می توانيم با حضور پارک های 
عل��م و فناوری كش��ورهای ديگر و 
هنرمندان آنان مسابقات قوی تری 

برگزار كنيم.
سپس  سيد مهدی سجادی فر، 
دبير كميسيون طرح های كلان ملی 
دبيرخانه شورای عالی عتف و معاون 
پزوهش��ی مركز تحقيقات سياست 
علمی كشور در گفتگويی به سبک 
تدتاک و به صورت مختصر و ساده 
بعضی مش��كلات ح��وزه آموزش و 
پژوهش را ب��ا زمينه ای پويانگارانه 

مطرح كرد. 

در ادامه دكت��ر وحيد احمدی، 
ضمن تقدي��ر از اقدام��ات نوآورانه 
دبيرخانه شورای عالی عتف گفت : 
از دبيرخانه شورای عالی عتف  غير از 
اين نيز انتظار نمی رفت. او همچنين 
به مشكلات فرهنگی به عنوان اصلی 
ترين مشكل امروز پژوهش و فناوری 
در كشور اشاره كرد و گفت: مشكل 
فرهنگ را جز با زبان فرهنگ و هنر 
نمی توان حل كرد و با زبان مداخله 
و بخشنامه نمی توان مشكلات پيش 
روی پژوهش كشور را برطرف كرد. 
او ادامه داد: برگزاری اين مس��ابقه 
كار بسيار عظيم و ارزشمندی  است 
ول��ی ما كار بزرگت��ری را در پيش 
داريم و آن رفع مشكلات فرهنگی 
پي��ش روی نظ��ام عل��م و فناوری 

كشور است.
در پاي��ان ضمن تقدي��ر از آثار 
برگزي��ده، جوايز س��ه رتبه برتر در 
رش��ته عك��س، بخش ن��وآوری و 
فناوری به مژگان جعفری، عبدالله 
عس��گری، ميثم عزيزی و در بخش 
آموزش و پژوهش به مليكا تقوايی، 
جمشيد فرجوند، اميرحسين رضائی 
و در رش��ته كارتون، بخش فناوری 
و نوآوری به احس��ان گنجی، مهناز 
يزدان��ی، محمود آزادنيا و در بخش 
آموزش و پژوهش به شهرام رضائی، 
عليرضا پاك��دل و فرناز وزيری تبار 
اه��دا ش��د. همچنين كت��اب آثار 
برگزيده شامل 139 عكس و كارتون 
ني��ز در اختيار برگزيدگان و س��اير 

علاقه مندان قرار گرفت.

دکتر وحید احمدی در مراسم تجلیل از آثار برگزیده: 

 مشکل پژوهش با زبان هنر حل می شود

139 اثر منتخب؛

مراسم تجليل از آثار برگزيده مسابقه سراسری آموزش و پژوهش و فناوری و 
نوآوری از نگاه عكاسان و كارتونيست ها برگزار شد
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دكت��ر فرهادي، وزير علوم، تحقيقات و فناوري در بازديد 
از شانزدهمين نمايشگاه دستاوردهاي پژوهش و فناوري در 
نمايشگاه دائمي بين المللي تهران از غرفه شوراي عالي علوم، 

تحقيقات و فناوري »عتف« بازديد كرد.
ب��ه گزارش روابط عمومي دبيرخانه ش��وراي عالي عتف، 
دكتر فرهادي وزير علوم، تحقيقات و فناوري با حضور در غرفه 

شوراي عالي عتف و مركز تحقيقات سياست علمي كشور از 
دستاوردهاي اين شورا، دبيرخانه عالي و مركز تحقيقات سياست 

علمي كشور بازديد كرد.
گفتني است بيش از 15 طرح كلان ملي، ستاد تجاري سازي 
و شركت هاي دانش بنيان، ستاد آينده پژوهشي، ستاد پايش و 
ارزيابي، ستاد اقتصاد علم و ستاد مناطق ويژه دستاوردهاي خود 

اعم از كتاب و ماكت را به سمع و نظر وزير علوم تحقيقات و 
فناوري رساند.

در اين بازديد دكتر فرهادي ضمن اشاره به نقش فرابخشي 
شوراي عالي عتف و رياست رييس جمهور در اين شورا، نقش 
شوراي عالي عتف در پيشبرد اهداف كلان تحقيق و توسعه 

كشور بسيار حائز اهميت دانست.

دكتر وحيد احمدي، دبيركل شوراي عالي 
علوم، تحقيقات و فناوري )عتف( از غرفه اين شورا 
در شانزدهمين نمايشگاه دستاوردهاي پژوهش 
و فناوري بازديد كرد.به گزارش روابط عمومي 

دبيرخانه شوراي عالي عتف، دكتر وحيد احمدي، 
دبيركل اين شورا از غرفه و نمايشگاه آثار برگزيده 
مسابقه سراسري آموزش و پژوهش و فناوري و 
نوآوري از نگاه عكاسان و كاريكاتوريست ها بازديد 

كرد.وي در اين بازديد ضمن اش��اره به مصوبه 
اخير جلسه هجدهم شوراي عالي عتف مبني 
بر بازگشايي سامانه سمات بيان كرد: اميدواريم 
ب��ه زودي اين مصوبه توس��ط رييس جمهور 

محترم امضاشده و ابلاغ گردد تا دستگاه هاي 
اجرايي بتوانند طرح هاي پژوهشي خود را در 
اين سامانه ثبت كنند و بودجه لازم به طرح هاي 

آن ها اختصاص يابد.

دكتر خوانس��اري، رييس پژوهشگاه ارتباطات و فناوري اطلاعات 
از غرفه ش��وراي عالي عتف مركز تحقيقات سياست علمي كشور و 
نمايشگاه آثار برگزيده مسابقه سراسري آموزش و پژوهش و فناوري 

و نوآوري از نگاه عكاسان و كاريكاتوريست ها بازديد كرد.
خوانساري ضمن استقبال از اين نمايشگاه از حضور خود در مراسم 
تجليل از آثار برگزيده اين مسابقه نيز خبر داد و گفت: برگزاري چنين 

مسابقاتي امري مثبت و قابل تقدير است.

بازدید وزیر علوم، تحقیقات و فناوري از غرفه شوراي عالي عتف؛

 نقش شوراي عتف در پيشبرد اهداف كلان تحقيق و توسعه كشور حائز اهميت است

معاون اجرايی دبيرخانه شورای عالی عتف مطرح كرد:

تخصيص بودجه يک درصدی دستگاه های اجرايی در بن بست
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در شانزدهمین نمایشگاه دستاوردهاي پژوهش و فناوري؛

 دكتر وحيد احمدي از غرفه شوراي عالي عتف بازديد كرد

در شانزدهمین نمایشگاه دستاوردهاي پژوهش و فناوري؛

دكتر خوانساري از غرفه شوراي عالي عتف 
بازديد كرد

صفحه 4
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مصطفی كاظمی معاون اجرايی دبيرخانه ش��ورای عالی 
علوم، تحقيقات و فناوری )عتف( با اشاره به سخنان اخير دكتر 
كی نژاد مبنی بر غيرقانونی بودن تغيير مصوبات شورای عالی 
عتف توسط سازمان مديريت و برنامه ريزی كشور، در مورد 
دلايل عدم ابلاغ دستورالعمل ماده 56 الحاقی برخی مواد به 
قانون تنظيم بخشی از مقررات مالی دولت توضيحاتی بيان 

كرد. مشوح مصاحبه با وی از نظرتان می گذرد. 
اخیراً دکتر کی نژاد نماینده شورای عالی انقلاب  � 
فرهنگی در کمیسیون دائمی شورای عالی عتف بررسی 
مجدد مصوبات شواری عالی عتف را غیر قانونی خواند، 

این مساله را چگونه ارزیابی می کنید؟ 
در جلس��ه 136 كميسيون دائمی شورای عالی عتف در 
زمينه نحوه به تاييد رساندن مصوبه های شورای عالی موضوعی 
مطرح شد. موضوع از اين قرار است كه اخيرا صورتجلسه های 
17 و 18 ش��ورای عالی زمانی كه پس از امضای كليه اعضا 
برای توشيح رياست محترم جمهور ارسال شده است، برخی 
مصوبات برای اظهار نظر  به برخی از دس��تگاه های اجرايی 
ارسال شده است. آقای دكتر كی نژاد بر اين باور هستند كه 
اين كار خلاف قانون است. استنباط ما نيز در دبيرخانه شورای 
عالی عتف بر اين است كه پس از امضای كليه اعضای شورا، 
اظهارنظر دس��تگاه ها در مورد مصوبات امری خلاف جريان 

قانونی است.
پس چگونه تغییر یا اصلاح مصوبات شورای عالی  � 

عتف صورت می پذیرد؟ 
چنانچه رئيس جمهور محترم شخصا نظر به تغيير مصوبه 
ای داشته باشند، با توجه به اينكه رئيس شورای عالی عتف 

و بالاترين مقام اجرايی كش��ور هستند، اين امر امكان پذير 
است. در غير اين صورت تغيير مصوبات شورای عالی عتف 
امری بسيار زمان بر و نيازمند طی كردن مجدد مراحل قبلا 
طی شده است. البته تاكنون دستور صريحی از سمت رئيس 
جمهور صادر نش��ده است، بنابراين وقتی موضوع در جلسه 
كميسيون دائمی عنوان شد، دكتر كی نژاد كه نماينده شورای 
عالی انقلاب فرهنگی در كميسيون دائمی هستند، اين روند 

را غيرقانونی دانستند.
چه مصوبه ای مورد بررسی مجدد قرار گرفته و چه  � 

تبعاتی داشته است؟
ب��ه عنوان يک نمونه دس��تورالعمل م��اده 56 الحاقی 
برخی مواد به قانون تنظيم بخشی از مقررات مالی دولت 
يكی از مصوباتی است كه جهت بررسی مجدد به سازمان 
مديريت و برنامه ريزی كش��ور ارسال شده است. دستگاه 
های اجرايی برای بازش��دن سامانه سمات فشار زيادی به 
دبيرخانه شورای عالی عتف وارد می آورند. چون دستگاه 
ها مطابق قانون موظفند دس��ت كم يک درصد از بودجه 
هزينه ای خود را صرف تحقيق و توسعه كنند و بايد درباره 
عدم تخصيص اين اعتبار به نهادهای نظارتی چون ديوان 
محاسبات كشور پاسخگو باشند. سامانه سمات محلی است 
كه دستگاه ها می توانند طرح های پژوهشی خود را ثبت 
كرده و از طريق نظارت شورای عالی عتف، بودجه لازم را 
تخصيص دهند. و تا زمانی كه اين سامانه بازگشايی نشود 
دس��تگاه ها قادر نخواهند بود يک درصد از بودجه هزينه 
ای را به پژوهش اختصاص دهند. دبيرخانه شورای عالی 
عتف هم فعلا قادر به بازگش��ايی س��امانه سمات نيست، 

زيرا دس��تورالعمل اجرايی ماده 56 دائمی ش��دن برخی 
مواد قانونی كه جزو مصوبات جلسه 17 شورای عالی بوده 
است، برای اجرايی ش��دن بايستی توسط رئيس جمهور 
نيز امضا می شد. او ادامه داد: اين موضوع در حال حاضر 
به يک مش��كل اساسی تبديل شده است و ما در يک بن 

بست اجرايی قرار داريم.
به این ترتیب وضعیت بودجه پژوهش�ی امسال  � 

چه خواهد بود؟
سال گذشته بودجه پژوهش��ی صفر بود و احتمال دارد 
امسال هم اين رقم صفر باشد. فكر می كنم با اين روند در سال 
94 نيز مثل سال 93، بودجه پژوهشی دستگاه های اجرايی 
برخلاف نظرات مقام معظم رهبری و رئيس جمهور كشور 
همچنان صفر خواهد بود. وضعيت در حال حاضر به گونه ای 
است كه ما قادر به پاسخگويی به دستگاه های اجرايی نيستيم 

و حتی مكان اطلاع رسانی درباره اين فرايند را نداريم. 
و در نهایت اکنون در چه وضعیتی قرار داریم؟ � 

مصوبات شورا برای سازمان مديريت و برنامه ريزی ارسال 
شده است و سازمان مديريت و برنامه ريزی در دستورالعمل 
اجرايی ماده 56 تغييراتی ايجاد كرده است. در حاليكه تمام 
اي��ن اتفاقات پس از امضای اعضای ش��ورای عالی عتف و از 
جمله رئيس سازمان مديريت و برنامه ريزی و در لايه های 
كارشناس��ی سازمان مديريت به وقوع پيوسته است. اعمال 
اين تغييرات نيازمند دستور مستقيم خود رئيس جمهور يا 
تصويب دوباره موارد مذكور در شورای عالی عتف است كه 
اين فرايند بسيار زمان بر است و تا پايان سال جاری امكان 

عملياتی شدن آن وجود ندارد.

معاون اجرایی دبیرخانه شورای عالی عتف مطرح کرد:

تخصيص بودجه يک درصدی دستگاه های اجرايی در بن بست
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۲۲ دستاورد فناورانه كشور صبح امروز با حضور وزير علوم در حاشيه 
شانزدهمين نمايشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری رونمايی شد


